
Rapport från avelsrådet för verksamhetsåret 2014.

Avelsrådet har haft 6 st.  Skypemöten samt arbetshelg tillsammans med styrelsen i maj.

Under året har ansökan om central registrering av polyneuropati färdigställts till SKK. I skrivande 
stund är den fortfarande inte behandlad.

Hela avelsrådet var representerat på specialen i Backamo. Det redovisades som vanligt statistik över 
hälsoundersökningar och valpkullar. Vi hade också en kortare föreläsning om sjukdomar och 
populationsgenetik.

Under året har 8 st. valpkullar förmedlats via valpförmedlingen.


